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aktuality

Zdravotnictví na Vysočině po pandemii COVID-19

vloženo: 3.11.2022, 08.46

Dva dlouhé roky sužovala naši společnost pandemie COVID-19. O tom, že měla nevídané dopady na naši
ekonomiku, není pochyb. Mnohem větší škody však napáchala v oblasti lidských vztahů, vzdělání našich...

Lidé na dýchacích přístrojích získají vyšší státní podporu

vloženo: 29.10.2022, 18.00

Lidé, kteří se neobejdou bez energeticky náročných dýchacích přístrojů, by měli od státu dostávat na úhradu
svých nákladů spojených s jejich provozem 2900 korun měsíčně. Proplácet by se jim to mělo v příspěvku...

Vít Kaňkovský (KDU-ČSL): Bezpečná nemocnice je pro mě prioritou

vloženo: 24.10.2022, 21.45

V kongresovém sálu Krajského úřadu Kraje Vysočina dnes proběhl 14. ročník konference Bezpečná
nemocnice, jejíž součástí bylo vyhlášení vítězů soutěže Bezpečná nemocnice z ročníku 2020, které nebylo
dříve možné kvůli...
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Konference Bezpečná nemocnice

vloženo: 20.10.2022, 19.48

Děkuji za možnost vystoupit na 14. ročníku konference Bezpečná nemocnice a také moc gratuluji všem
oceněným projektům, zejména vítězům z jihlavské nemocnice, za které projekt vedl David Zažímal . 

Vít Kaňkovský (KDU-ČSL): Krize se dotýká celé EU, řešení musíme hledat společně.

vloženo: 14.10.2022, 17.45

Jednou z nejzásadnějších akcí parlamentní dimenze českého předsednictví Radě EU je Meziparlamentní
konference o stabilitě, hospodářské koordinaci a správě EU, která proběhla ve dnech 10.-11. října
v prostorách pražské arény O2...
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Meziparlamentní konference o stabilitě, hospodářské koordinaci a správě v EU

vloženo: 14.10.2022, 08.55

Bylo mi ctí předsedat závěrečnému bloku Meziparlamentní konference o stabilitě, hospodářské koordinaci a
správě v EU, které ve dnech 10.-11. října probíhala v pražské O2 Universum.

KDU-ČSL: Nevyléčitelně nemocní si zaslouží důstojné dožití. Stát jim v tom musí pomoci

vloženo: 12.10.2022, 08.49

Podle průzkumů si kolem 80 procent Čechů přeje dožít doma, přesto zhruba 70 procent z nich zemře v
nemocničním prostředí. Reálný stav věcí proto vyžaduje, aby instituce paliativní péče dokázaly zajistit...
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Budoucnost je ve znamení spolupráce

vloženo: 16.6.2022, 11.09

Spolupráce odborníků uvnitř vědních oborů se už stala naprostým základem pro rozvoj a pokrok ve vědě.
Svědčí o tom řada mezinárodních projektů, do kterých jsou velmi často zapojeni i špičkoví...

Oblast sociálních služeb si zaslouží důkladnou revizi

vloženo: 16.6.2022, 10.36

Senátorka Šárka Jelínková dnes v Senátu diskutovala se zástupci Aliance pro individualizovanou podporu
(AIP) o jejich návrzích změn sociální péče a podpory lidí se zdravotním postižením. Alianci tvoří 60
organizací, které...
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ČESKÁ JUSTICE SE PROMĚŇUJE - BUDEME MÍT V ČR “PROBLEM SOLVING COURTS”?

vloženo: 10.6.2022, 14.37

Ve čtvrtek 9. 6. 2022 proběhl v Poslanecké sněmovně PČR odborný seminář na téma MOŽNOSTI A VÝZVY
(SPOLU)PRÁCE PŘI ŘEŠENÍ PŘÍPADŮ OHROŽENÝCH DĚTÍ pořádaný Krajským soudem v Ústí nad Labem a...

Obnova lesů na Vysocǐně pokracǔje

vloženo: 2.6.2022, 09.31

Kůrovcová kalamita v poslednıćh letech drasticky nicı̌ ́cenné krajinné bohatstvı ́Vysocǐny. Tam, kde jsme po
celá desetiletı ́projıž́děli cǐ procházeli hustými lesy, potkáváme dnes rozsáhlé holiny, mnohdy až
apokalyptického rozsahu....
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Tramp Julek Maleček z Brna stál u zrodu setkávání u památníku v Ořechově

vloženo: 20.4.2022, 09.50

Dědouši řekli, že to bude ilustrovat Julek, vzpomíná Julius Maleček, jak se dostal k ilustracím knih o
parašutistech z 2. světové války.

Velikonoce - svátky Naděje

vloženo: 14.4.2022, 08.45

Přeji všem pokojné a požehnané Velikonoce, které přinášejí naději, že láska a dobro jsou silnější než
nenávist. Vít Kaňkovský
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Další pokus o reformu důchodů. Náročné profese by do penze mohly dřív

vloženo: 14.4.2022, 08.41

S další vládou přichází i další snaha konečně dokončit důchodovou reformu. Minulý týden se kvůli ní poprvé
sešel nový poradní orgán ministerstva práce a sociálních věcí. Cílem by mělo být...

Vít Kaňkovský: Zásadním úkolem je komplexní důchodová reforma

vloženo: 5.4.2022, 09.26

Předseda sněmovního výboru pro sociální politiku, krajský zastupitel, primář Centrálních operačních sálů v
Nemocnici Havlíčkův Brod, ortoped a traumatolog Vít Kaňkovský se svěřil, že politika je často spojena s
negativními...


